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8. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 31.7.2017  
 
 
Tomko: 
Ďalšia z mojich interpelácii je interpelácia na Ulicu Košickú. Chcel by som dať do povedomia 
občanom mesta, aj vedeniu mesta, že na tejto ulici si predstavte, občania tejto ulice od roku 
1985 čakajú na to, aby im bol dokončený povrch chodníka a bol tam prakticky umiestnený 
asfalt tak, ako to je na všetkých chodníkoch v meste Trebišov. Od roku 1985 čakajú, ktoré 
vedenie mesta sa zmiluje, nájde finančné prostriedky a umiestni im konečne asfaltový povrch 
na chodníku. Ja si myslím, že to je už 32 rokov, takže vás poprosím, keby sa to dalo ešte 
v tom volebnom období, kde občania na to čakajú, niektorí si už na vlastné náklady  pred 
rodinným domom dali ten asfalt, ale sú tam ešte, ktorí čakajú doposiaľ.  
 
 
PhDr. Čižmár: 
Podnet na chodník v prípade Košickej ulice, vnímame ako podnet, budeme sa ním zaoberať. 
Určite táto otázka sa bude preberať aj na komisii výstavby pri ďalších plánovaných opravách 
alebo výberu úsekov, ktoré budú opravované, resp. rekonštruované. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 


